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Lillestrøm Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 4/2024 - April

Sted: Strømsveien 80, 2010 Strømmen

Dato: 2. april 2024, 18:00

Deltakere: Wendell Grimshei Skottevik (daglig leder og styresekretær), Jarle Olsen Rogndokken (styrets
leder), Bodil Bendiksen (styrets nestleder), Malin Elisabet Fuløp (styremedlem), Monica Wulff
Skjeltorp (styremedlem), John-Magne Teig (varamedlem) og Roger Kjos (varamedlem)

Deltok ikke: Bengt Jostein Haugnes (styremedlem), Emma Evjen (styremedlem), Tore Andreas Hauglie
(styremedlem) og Kjersti Sørensen (varamedlem)

Møteleder: Jarle Olsen Rogndokken

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Forberedelser til årsmøte

Det er fremkommet forslag på tre kandidater, daglig leder følger opp med kandidater. 

Daglig leder bes følge opp med Lillestrøm kommune om lydanlegget i Kommunestyresalen er tilrettelagt for
personer med hørselnedsettelser, og om det må vurderes å innhente tegnspråktolk. 

4. Godkjenning av forslag til årsberetning

Forslaget til årsberetning ble gjennomgått. Det ble stilt en rekke spørsmål som ble grundig diskutert. Styret tok
informasjon og svarene som ble gitt til orientering og konkluderte at den fremlagte årsberetning får frem et riktig
bilde av den faktiske situasjon, og korrigeringer ble rettet opp.

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslag til årsberetning for fjoråret godkjennes.

5. Godkjenning av forslag til handlingsplan 2024-2025

Det ble fattet følgende vedtak:

Styrets forslag til handlingsplan for perioden 2024-2025 godkjennes og tas til etterretning. Handlingsplanen
vil bli lagt frem for årsmøtet for endelig godkjenning.

6. Godkjenning av årsregnskapet

Daglig leder gjennomgikk årsregnskapet. Styret stilte en rekke spørsmål som ble grundig diskutert. Styret tok
informasjon og svarene som ble gitt til orientering og konkluderte at det fremlagte regnskapet viser et riktig bilde
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av den faktiske situasjon og at dette oppfyller de krav som idrettsrådet er underlagt.

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslag til årsregnskap for fjoråret godkjennes.

7. Fordeling av lokale aktivitetsmidler (LAM) 2024

Oppfølgingssak (Oppgave): "Mars 19.3.2024".

Daglig leder bes utrede de økonomiske konsekvensene for idrettslagene og idrettsrådet ved at idrettsrådet
beholder 3% og 4% til egen drift og aktiviteter. Forslag til fordeling av lokale aktivitetsmidler vil vedtas i
påfølgende styremøte 2. april.

Utredning
Siden 2020 har det totale tildelingsbeløpet hatt en jevn vekst på ca. kr. 300.000 årlig. Årets tildelingsbeløp kan
forventes å utgjøre kr. 8.3 mill (7.994.000 i 2023). 

I juni 2023 ble det avklart at idrettsrådene kan ta inntil 5% av LAM-midlene, så fremt dette vedtas på årsmøtet
og at kommunen går inn med like stor del. 

I forslaget som ble fremlagt styret i styremøte i 19. mars 2024 var det lagt opp til at idrettsrådet foreslår 2% til
egen drift og aktiviteter. Det var ønskelig at daglig leder utredet hva tildelingsbeløpet vil utgjøre og hvilke
konsekvenser det vil ha for idrettslagene dersom idrettsrådet tar henholdsvis 3% og 4% av lokale
aktivitetsmidler til egen drift og aktiviteter. 

Alternativ 1 - 3% til idrettsrådets drift og aktiviteter

Dersom idrettsrådet holder tilbake 3% av tildelingsbeløpet vil dette utgjøre, kr. 249.000, - når man legger kr. 8.3
mill til grunn. 

Alternativ 2 - 4% til idrettsrådets drift og aktiviteter

Dersom idrettsrådet holder tilbake 48300% av tildelingsbeløpet vil dette utgjøre, kr. 332.000, - når man legger kr.
8.3 mill til grunn. 

Med forventningen om en økning på ca. 300.000 årlig, vil alternativ 2 med 4% kunne medføre at idrettslagene
med tilnærmet likt medlemstall sammenlignet med fjoråret vil kunne oppleve en reduksjon i tildelingsbeløpet.
Samtidig vil deler av beløpet som idrettsrådet holder igjen gå til aktiviteter til idrettslag som deltar på våre
arrangementer, og vil bli tildelt midler gjennom mer styrte tiltak fra idrettsrådets side. 

Ved alternativ 1 - 3% vil det medføre at idrettslag med tilnærmet likt medlemstall sammenlignet med fjoråret med
stor sannsynlighet vil oppleve en økning i tildelingsbeløp i Lokale aktivitetsmidler, samtidig som de vil kunne ha
anledning til å motta midler gjennom idrettsrådets aktiviteter og søke på midler gjennom våre tiltak/ordninger. 

Begge alternativene vil øke idrettsrådets økonomiske forutsigbarhet som i dag er i stor grad basert på
prosjektmidler fra ulike stiftelser, og kunne gi idrettsrådet større handlingsrom til å etablere egne
ordninger/aktiviteter som vi vurderer som hensiktsmessige. 

Det anbefales at styret foreslår alternativ 1 - 3% til idrettsrådets drift og aktivitet. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Lokale aktivitetsmidler fordeles på alle idrettslag tilknyttet Lillestrøm idrettsråd som driver aktivitet for barn
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og/eller ungdom i aldersgruppen 6-19 år. Tilskuddet fordeles med 1/3 til barn fra 6-12 år og 2/3 fra 13-19 år.  

Videre foreslås det at det trekkes ut kr. 200.000 som fordeles basert på hodestøtte etter antall aktive
medlemmer med nedsatt funksjonsevne. 

Idrettsrådet tar 3% av lokale aktivitetsmidler til egen drift og aktiviteter i regi av idrettsrådet, anslått kr.
249.000, - 

Det er medlemstallene for 2023, som rapportert gjennom idrettsregistreringene som legges til grunn, inklusiv
aktivitetstall for utøvere med nedsatt funksjonsevne. Dette er i tråd med anbefalingene fra NIF, som skriver at
medlemstall som oftest er mer presise enn aktivitetstall. Midlene fordeles automatisk av idrettsrådet uten
krav til søknad. 

8. Godkjenning av budsjett

Styret diskuterte oppfølgingssaken "Mars 19.3.2024" og ba administrasjonen om å komme tilbake med et

oppdatert forslag til budsjett for 2024 på styremøte 2. april, basert på signalene som var fremmet i styremøtet.

Daglig leder ble spesifikt bedt om å se på økningen av rammen for møtevirksomhet, seminar- og

oppholdsutgifter med tanke på styreseminar, samt vurdere styrehonorar, møtegodtgjørelse eller frikjøp av tapt

arbeid. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret vedtar årsbudsjettet for 2024. 

9. Tildeling av ekstramidler til inkludering av barn og unge

Det ble fattet følgende vedtak:

Det konkluderes med at opprettelse av solidaritetsfond utsettes inntil videre. Tildelingen av midler vil løses
på tilsvarende måte som i 2023, i påvente av at den nye inkluderingsansvarlig har tiltrådt. En eventuell
opprettelse av solidaritetsfond vil vurderes på et senere tidspunkt når ressurser og kompetanse tillater en
forsvarlig oppfølging av ordningen.

10. Driftsavtaler på kommunaleide idrettsanlegg

Det er inngått tre avtaler med henholdsvis AIL Skjetten SK, Fet IL og Skedsmo FK 22. mars. Strømmen IF
styrebehandler kommunens forslag etter påskeferien, og vil komme tilbake til kommunen etter dette. 

Et viktig punkt fra idrettslagenes side var at det ble fremmet en politisk sak om driftsavtaler på kommunaleide
anlegg for driften i 2024. 

Videre må det arbeides med de langsiktige driftsavtalene fra og med 2025. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

2. april 2024

Jarle Olsen Rogndokken

65ba4f056c38e242a6928ee0

Jarle Olsen Rogndokken

2024-05-03 11:46 UTC

65ba4f056c38e242a6928ee0
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Bodil Bendiksen

636f7cf01d7b4539571bfeed

Malin Elisabet Fuløp

65ba4f056c38e242a6928eca

Monica Wulff Skjeltorp

65ba4f71e7f86b42e38790fd

John-Magne Teig

65ba4f8e05bd1242fceb877e

Roger Kjos

65ba4fa905bd1242fceb880b

Følgende skal signere at protokollen er lest:

Wendell Grimshei Skottevik

65ae2f02523a455043bd7b5e

Wendell Grimshei Skottevik

2024-05-02 13:11 UTC

65ae2f02523a455043bd7b5e

Bodil Bendiksen

2024-05-05 08:01 UTC

636f7cf01d7b4539571bfeed

Malin Elisabet Fuløp

2024-05-02 19:49 UTC

65ba4f056c38e242a6928eca

Monica Wulff Skjeltorp

2024-05-06 18:36 UTC

65ba4f71e7f86b42e38790fd

Roger Kjos

2024-05-07 10:06 UTC

65ba4fa905bd1242fceb880b


